
Z á p i s n i c a    č. 1 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Radvaň nad Laborcom 

konaného dňa 20. marca 2024 na obecnom úrade v Radvani nad Laborcom 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu 1 

Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radvaň nad Laborcom otvorila a viedla starostka obce pani 

Jana Svičinová, ktorá privítala prítomných poslancov. Zasadnutie je zvolané v súlade s § 13 ods. 4 písm. 

a/ zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Obecné zastupiteľstvo 

sa zišlo v počte 5 poslancov. Starostka konštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné. Starostka 

obce predniesla návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky, ktorý bol 

zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce Radvaň nad Laborcom. Program rokovania 

obecného zastupiteľstva bol jednohlasne schválený. 

Uznesenie č.1/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radvaň nad Laborcom schvaľuje program rokovania. 

Hlasovanie poslancov za návrh programu rokovania: 

Za:   5  Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ivan Hnat, Martin Huňara, Peter Demeter 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Príprava kultúrnych podujatí 

5. Informácia o projektoch 

6. Interpelácie poslancov 

7. Námety a podnety verejnosti 

8. Rôzne 

9. Záver 

                                                                                                                             Jana Svičinová 

                                                                                                                              starostka obce 

K bodu 2 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola starostkou obce určená: Denisa Pančáková 



Za overovateľov zápisnice boli určení:  Ing. Peter Čeremeta a Ivan Hnat.  

Hlasovanie poslancov: 

Za :  5       Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirja, Ivan Hnat, Martin Huňara, Peter Demeter 

Proti:   0 

Zdržal sa:   0 

 

K bodu 3 

Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Starostka konštatovala, že prijaté uznesenia z prechádzajúceho zasadnutia boli čiastočne splnené. 

Vyčistenie priepustu pri cintoríne už zrealizoval Patrik Drančák. Boli vedené rokovania so ŽSR, aby 

vyčistili priecestie od Jana Gloda až po stanicu. Išla požiadavka na Prešov, čaká sa na odpoveď zo 

strany ŽSR. 

 

K bodu 4 

Príprava kultúrnych podujatí 

Starostka informovala poslancov o plánovaných kultúrnych akciách na rok 2024. Radvanské 

slávnosti v tomto roku neplánuje organizovať. Táto akcia je finančne náročná. Namiesto toho sa 

bude konať ďalší ročník súťaže vo varení gulášu spojený so športovým a kultúrnym programom pre 

občanov našej obce  dňa 28.9.2024.  

Ďalším podujatím je Deň matiek, ktorý sa bude konať 12.5.2024. Na kultúrnom programe budú 

účinkovať žiaci našej školy a škôlky, prípadne ešte nejaká folklórna skupina. Pre matky navrhuje 

zakúpiť darček, kvet a sladkosť ako pominulé roky v sume do 10eur. 

Ďalším podujatím by bolo Slávnostné otvorenie pamätnej miestnosti v budove pošty,  kde by sa 

nachádzali vojenské uniformy, súvisiace knihy a informácie. Podujatie by sa konalo dňa 31.8.2024 

pri príležitosti 80 rokov SNP, oslobodenia obce a elitnej divízie v našej obci.  Po otvorení by sa 

konala opekačka za budovou pošty. 

Obecné zastupiteľstvo v Radvani nad Laborcom berie na vedomie návrh plánu konania kultúrnych 

a spoločenských akcií na rok 2024. 

 

K bodu 5 

Informácie o projektoch 

Starostka obce informovala poslancov, že v spolupráci s ZŠ s MŠ Michala Sopiru plánujú 

vypracovanie projektovej dokumentácie na zvýšenie energetickej efektívnosti budovy v sume 

17 300,-eur.  V tejto sume je už všetko zahrnuté. Je rozložený na 2 splátky.  

Uznesenie č.2/2024 



Obecné zastupiteľstvo v Radvani nad Laborcom schvaľuje vypracovanie projektovej dokumentácie 

na zvýšenie energetickej efektívnosti školy v sume 17 300,- eur z rozpočtu obce. 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  5     Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ivan Hnat, Martin Huňara, Peter Demeter 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

Ďalším potrebným projektom je oprava pilierov pred ZŠ s MŠ Michala Sopiru nakoľko sú 

v havarijnom stave a rozpadávajú sa. Suma projektu je 25 000,-eur. Momentálne má škola 18 000,- 

eur.  

Pri projekte odpadového hospodárstva sa riešili ešte administratívne záležitosti a doplňovačky no 

už je ukončené VO a išla už objednávka vybranému dodávateľovi. 

Projekt miestne komunikácie. Je vypracovaná projektová dokumentácia na chodník od s.č. 186 ku 

škole, no je potrebné aktualizovať rozpočet. 

Máme ešte vypracovaný jeden projekt na miestne komunikácie, ktorý bol vypracovaný ešte v roku 

2015, avšak je potrebné upraviť niektoré parametre a aktualizovať rozpočet. 

Projekt kanalizácia a ČOV bolo doposlané doplnenie a čaká sa na výsledok. 

 

K bodu 6 

Interpelácie poslancov 

Poslanec Ing. Patrik Sopirjak tlmočil sťažnosť pána Fecuru, že po zrezaní topoľa na konci jeho 

pozemku, pani Fedorková drevo porezala a zobrala domov no nechala tam konáre, ktoré je 

potrebné popratať.  

Poslanec Ivan Hnat sa dotazoval na riešenie koryta Laborca. Starostka ho informovala, že bolo 

jednanie CHKO aj povodia Bodrogu s tým, že to bude investičná akcia povodia. Povodie pripraví  

projekt a plán, ktoré CHKO podporí a schváli.  

Poslanec Ivan Hnat sa tiež dotazoval na verejné osvetlenie v Horbe pri s.č. 250 a tiež aj na verejné 

osvetlenie pri s.č. 108. 

 

K bodu 7 

Námety a podnety verejnosti 

 

K bodu 8 

Rôzne 

Starostka obce ešte informovala poslancov, že je možnosť požiadať o dotáciu cez Slovenskú 

agentúru životného prostredia na stránke obnov dom prostredníctvom mimoriadnej výzvy č. V 05 

na domy zasiahnuté zemetrasením.  



Po vyčerpaní programu starostka poďakovala prítomným poslancom za účasť a rokovanie 

obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

Overovatelia:   Ing. Peter Čeremeta   ..................................................... 

                           Ivan Hnat                      ..................................................... 

 

Zapísala:   Denisa Pančáková 

 

 

  

 

 

 

 


